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  PROTOKÓŁ  Nr IV / 2011  

z przebiegu IV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 27 stycznia 2011 roku 

 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka; Pana Jana Makarewicza, Sekretarza Gminy; Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnika Gminy, radnych powiatowych w tym Przewodniczącego Rady Powiatu Alojzego 
Jokla oraz członka zarządu Marcina Mintę, kierowników jednostek organizacyjnych, 
dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, przedstawicieli mediów,  oraz 
pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady IV sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. 
Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu/.  

Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Jana Greczycho (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Jana Greczycho funkcj i Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Jan Greczycho. 

Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej do końca 2010 r. 
9.  Sprawozdanie z wykonania WPI za 2010 rok 
10. Funkcjonowanie OKSiR w Zbąszynku w 2010 roku 
     a) informacja z realizacji zadań sportowych w 2010 roku 
     b) informacja z realizacji zadań kulturalnych w 2010 roku 
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11. Kalendarz imprez sportowych i kulturalnych na 2011 rok. 
12. Podjęcie uchwał 
      1) w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1) 
      2) w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Zbąszynku do składu Konferencji      
          Stowarzyszenia Gmin Rzeczpospolitej Polskiej „Region Kozła” (projekt nr 2)  
      3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków    
          zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy Zbąszynek (projekt nr 3) 
      4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
          przestrzennego dla terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym wsi Rogoziniec (projekt nr 4)   
13.  Przyjecie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 
14. Odpowiedzi na interpelacje 
15. Oświadczenia i wolne wnioski 
16. Zakończenie obrad 

 
Na wniosek Burmistrza Zb ąszynka Wiesława Czyczerskiego do porządku obrad 
wprowadzono dodatkowy podpunkt w punkcie nr 12 – podjęcie uchwał, a mianowicie projekt 
uchwały nr 5 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami  mogącymi realizować zadania poŜytku publicznego na 
2011 rok. 
Za wprowadzeniem powyŜszej zmiany głosowano jednogłośnie. 
Więcej propozycji zmian nie zgłoszono. 
 
W wyniku wprowadzonej zmiany, planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej do końca 2010 r. 
9.  Sprawozdanie z wykonania WPI za 2010 rok 
10. Funkcjonowanie OKSiR w Zbąszynku w 2010 roku 
     a) informacja z realizacji zadań sportowych w 2010 roku 
     b) informacja z realizacji zadań kulturalnych w 2010 roku 
11. Kalendarz imprez sportowych i kulturalnych na 2011 rok. 
12. Podjęcie uchwał 
      1) w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1) 
      2) w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Zbąszynku do składu Konferencji      
          Stowarzyszenia Gmin Rzeczpospolitej Polskiej „Region Kozła” (projekt nr 2)  
      3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków    
          zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy Zbąszynek (projekt nr 3) 
      4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
          przestrzennego dla terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym wsi Rogoziniec (projekt nr 4)   
      5) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i     
           innymi podmiotami  mogącymi realizować zadania poŜytku publicznego na 2011 rok  
           (projekt nr 5) 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

3 
 

 
 

13.  Przyjecie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 
14. Odpowiedzi na interpelacje 
15. Oświadczenia i wolne wnioski 
16. Zakończenie obrad 

 

Zmian do niniejszego porz ądku obrad nie zgłoszono. Odczytany porz ądek przyj ęto 
jednogło śnie.  
 
 
Do pkt. 4  

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.15 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 28 grudnia 2010 r.  
do 26 stycznia 2011 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania 

 Radny Łukasz Szyma ński  zgodnie z § 40 ust. 4 Statutu Gminy Zbąszynek na ręce 
Przewodniczącego Rady Jana Mazura  złoŜył  pisemną interpelację do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Zielonej Górze, dotyczącą niniejszego zapytania: „ Czy w projekcie remontu 
i odnowy nawierzchni drogi nr 302 na odcinku Kosieczyn ul. Główna, wyjazd w stronę 
Babimostu, uwzględniono instalację elementów wpływających na poprawę bezpieczeństwa 
pieszych, w tym dzieci idących do szkoły. Dotyczy zwłaszcza terenu przy Szkole 
Podstawowej w Kosieczynie. JeŜeli nie, to dlaczego pominięto tak waŜny element na drodze 
wojewódzkiej o duŜym nasileniu ruchu? /interpelacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
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protokołu/. 

Radny Wojciech Półtorak zgłosił zapytanie dotyczące tego, czy pozostałe Komitety 
Wyborcze mogą złoŜyć bezpłatnie podziękowanie swoim wyborcom na łamach 
Zbąszyneckiego Kwartalnika, tak jak to zrobił Pan Burmistrz?  

Do pkt. 8  

 
 Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zb ąszynek obowi ązującej do   
      końca 2010 r. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił najwaŜniejsze zagadnienia 
związane z realizacją Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej do końca 2010 
roku, a mianowicie cele operacyjne, poniewaŜ zarówno cele strategiczne jak  
i średniookresowe były omawiane w ramach corocznych sprawozdań z realizacji strategii. 
Omawiając niniejszy temat Burmistrz Zb ąszynka  skupił się przede wszystkim na stopniu 
realizacji celów operacyjnych (realizacji zadań wraz z szczegółowym odniesieniem się do 
zadań zrealizowanych, które zapisane były w strategii jak równieŜ tych zrealizowanych 
dodatkowo, wymuszonych przez bieŜącą sytuację). Z tego względu omówione zostały 
zadania z kart: ochrona środowiska, ład przestrzenny, handel i usługi, przemysł i mały 
biznes, infrastruktura techniczna, budownictwo, rolnictwo, polityka społeczna, sport, 
turystyka, wypoczynek, kultura i sport, pomoc społeczna, porządek i bezpieczeństwo 
publiczne, ochrona zdrowia. Oceniając stan realizacji tej drugiej w kolejności strategii, 
wykorzystano zawarte w niej kryteria oceny tj. pomiar zanieczyszczeń powietrza i wody, stan 
bezrobocia, ilość zgłoszonych i wyrejestrowanych podmiotów gospodarczych, budŜet gminy 
na 1 mieszkańca, w tym budŜet oświaty na 1 ucznia i przedszkolaka, budŜet kultury i sportu, 
liczbę mieszkańców ze średnim i wyŜszym wykształceniem, ilość mieszkań, liczbę punktów 
usługowo-handlowych, liczbę osób korzystających z pomocy OPS, liczbę organizacji, 
stowarzyszeń i instytucji pozarządowych wspierających rozwój gminy oraz osiągane miejsce 
w obiektywnych krajowych rankingach. Reasumując wypowiedź Burmistrza Zb ąszynka 
Wiesława Czyczerskiego  osiągnięte efekty realizacji strategii są satysfakcjonujące  
i świadczą o dobrym zarządzaniu Gminy Zbąszynek. 
 
Do informacji złoŜonej przez Burmistrza Zbąszynka pytań nie zgłoszono. 
 
Rada Miejska przyj ęła informacj ę z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zb ąszynek 
obowi ązującej do ko ńca 2010 roku poprzez aklamacj ę. 
  
 
Do pkt. 9  
 
 Sprawozdanie z wykonania WPI za 2010 rok 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe szczegółowe sprawozdanie  
z wykonania Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  zostało przedstawione przez Kierownika 
RIT Huberta Cichego na posiedzeniu Komisji Wspólnej Rady, w dniu 19 stycznia 2011r. 
Na niniejszym spotkaniu radna Agnieszka Budych  zgłosiła zapytanie dotyczące Centrum 
Kultury i Folkloru w Dąbrówce Wlkp., a mianowicie poprosiła o odniesienie się do podpunktu 
„środki pochodzące z innych źródeł”. 
Odpowiedzi udzieliła Skarbnik  Gminy Aneta Nawracała , która poinformowała, Ŝe środki 
pozyskane na częściowe finansowanie tego projektu nie są odznaczone jako wykonanie  
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w podpunkcie „środki pozyskane”, a w podpunkcie „poŜyczka”. W ramach szerszego 
uzasadnienia Skarbnik Gminy  nadmieniła równieŜ, Ŝe realizacja zadań, których 
dofinansowanie pochodzi z Programów Rozwoju Obszarów Wiejskich, ma to do siebie, Ŝe 
refundowane są one po zakończeniu całości inwestycji. W związku z tym została 
uruchomiona przez państwo tzw. „poŜyczka wyprzedzająca”, która udzielana jest na 
preferencyjnych warunkach. Z właśnie takiej poŜyczki skorzystała  Gmina Zbąszynek. Po 
zakończeniu niniejszego zadania inwestycyjnego złoŜony został wniosek o jego refundację, 
który ma zostać zrealizowany w ciągu najbliŜszych paru dni. Wtedy to niniejsza poŜyczka 
zostanie spłacona.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur , poinformował równieŜ, Ŝe na posiedzeniu Komisji 
Wspólnej w nawiązaniu do tematu budowy północnej obwodnicy Zbąszynka członkowie 
Komisji Stałych zgłosili prośbę o ustalenie daty spotkania z inŜynierem kontraktu  
i wykonawcą tego właśnie zadania inwestycyjnego w celu zrelacjonowania przebiegu robót 
budowlanych. Mając  na uwadze tę prośbę, niniejsze spotkanie odbędzie się na posiedzeniu 
Komisji Gospodarki i BudŜetu w dniu 16 lutego 2011 r. o godz. 8.30, zaś o wynikach 
pozostali radni zostaną poinformowani na obradach kolejnej sesji w lutym.  
Więcej pytań odnośnie tego tematu nie zgłoszono. 
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła sprawozdanie z wykonania WPI za 2010rok. 
/Wydatki inwestycyjne za 2010 rok, zrealizowane w ramach WPI i pozostałe zg. z planem 
stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
  
Do pkt. 10  
 
  Funkcjonowanie OKSiR w Zb ąszynku w 2010 roku 
       a) informacja z realizacji zada ń sportowych w 2010 roku 
        b) informacja z realizacji zada ń kulturalnych w 2010 roku 
 
Szczegółowa informacja dotycząca tematu funkcjonowania OKSiR w 2010 r. została 
przedstawiona na posiedzeniu Komisji Wspólnej w postaci multimedialnej, w której ukazane 
zostały zarówno realizowane zadania sportowe jak i kulturalne. 
W uzupełnieniu Kierownik OKSiR Marcin Minta  ostatecznie podsumował sferę sportowo-
kulturalną w 2010 roku, która obejmowała swoim zakresem m. in. prace remontowe, 
budowlane, modernizacyjne obiektów sportowych i kulturalnych, a takŜe działania 
merytoryczne, mające na celu stworzenie jak najciekawszej oferty sportowo-kulturalnej dla 
mieszkańców Gminy Zbąszynek. Uwieńczeniem jego wypowiedzi był film pt.”Alfabet wydarzeń 
2010 roku” ukazujący skrót wszystkich wydarzeń we wspomnianym czasie. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  podobnie jak na posiedzeniu Komisji Wspólnej zaznaczył, 
Ŝe temat dotyczący zestawienia kosztów funkcjonowania OKSIR z podziałem na dział 
sportowy i kulturalny został przeniesiony na posiedzenie Komisji Gospodarki  
i BudŜetu, które odbędzie się w kwietniu, poniewaŜ w dalszym ciągu nie da się sporządzić 
dokładnego bilansu z uwagi na fakt, iŜ dokumenty potrzebne do jego opracowania wpływają 
na bieŜąco do księgowości. 
Radny Wojciech Półtorak  zgłosił zapytanie dotyczący oferty edukacyjnej, a mianowicie jak 
wygląda sytuacja  bibliotek i  czy są przewidziane jakieś propozycje w tej kwestii? 
W odpowiedzi Kierownik OKSiR Marcin Minta   poinformował, Ŝe w 2010 roku były 
realizowane dwa programy, tj. rozwój czytelnictwa jak równieŜ program rozwoju bibliotek.  
Dzięki temu został pozyskany niezbędny do wyposaŜenia  sprzęt oraz udało się uzyskać  
dofinansowanie na zakup nowości czytelniczych, które wzbogaciły zbiór biblioteki miejskiej jak 
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i jej filii. Kierownik OKSiR podkreślił jednak, Ŝe analizując statystyki zauwaŜył, Ŝe ta część 
oferty edukacyjnej niestety nie cieszy się  zainteresowaniem  ze strony młodzieŜy. Dlatego  
w 2011 roku zostaną podjęte róŜnego rodzaju zadania mające na celu zachęcenie młodzieŜy 
do skorzystania z niniejszej oferty. Planowane są m. in. konkursy czytelnicze oraz spotkania 
autorskie w bibliotekach. 
Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie oceniła działalno ść OKSiR. 
 
Do pkt.11  
  
 Kalendarz imprez sportowych i kulturalnych na 2011 rok 
 
Niniejszy temat został szczegółowo przedstawiony  na posiedzeniu Komisji  Wspólnej. 
W ramach uzupełnienia Kierownik OKSiR Marcin Minta przedstawił wybrane wydarzenia 
sportowe i kulturalne zaplanowane na 2011 rok w postaci multimedialnej. 
 
Rada Miejska przyj ęła kalendarz imprez sportowych i kulturalnych poprz ez aklamacj ę. 
 
 
 
Do pkt. 12  
 

Podjęcie uchwał 
 
1) 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść uaktualnionego projektu uchwały 
w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2010 rok (projekt nr 1). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/1/2011  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IV/1/2011 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej na 2011 rok  została podj ęta 
jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu/. 

2) 

Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Zbąszynku do składu Konferencji Stowarzyszenia 
Gmin Rzeczpospolitej Polskiej „Region Kozła” (projekt nr 2). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych (radna Wioleta Muszyńska wyszła z sali), przy 9 
głosach „za” i 3 głosach wstrzymujących  podjęła uchwałę Nr IV/2/2011 w sprawie wyboru 
przedstawicieli Rady Miejskiej w Zbąszynku do składu Konferencji Stowarzyszenia Gmin 
Rzeczpospolitej Polskiej „Region Kozła”. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
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Nr IV/2/2011 w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Zb ąszynku do składu 
Konferencji Stowarzyszenia Gmin Rzeczpospolitej Pol skiej „Region Kozła” została 
podj ęta przy 9 głosach „za” i 3 głosach wstrzymuj ących /uchwała stanowi załącznik nr 9  
do niniejszego protokołu/. 

3) 

Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  
zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy Zbąszynek (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/3/2011  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  
zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IV/3/2011 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany studium uwarunkowa ń i 
kierunków  zagospodarowania przestrzennego miasta i  Gminy Zb ąszynek  została 
podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 

 
4) 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym wsi Rogoziniec (projekt nr 4).   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/4/2011  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym wsi Rogoziniec. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IV/4/2011 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym wsi 
Rogoziniec  została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego 
protokołu/. 
 
5) 
 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami  mogącymi realizować zadania poŜytku publicznego na 2011 rok. (projekt nr 5). 
 
Sekretarz Gminy Jan Makarewicz przypomniał, Ŝe uchwała o podobnej treści była 
podejmowana na sesji w grudniu, jednak z powodu  zakwestionowania jej kilku elementów 
przez Wydział Kontroli i Nadzoru Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego, zostało podjęte 
rozstrzygnięcie nadzorcze w kwestii uniewaŜnienia jej treści. W związku z tym po 
wprowadzeniu niezbędnych poprawek musi być ona uchwalona ponownie / rozstrzygnięcie 
nadzorcze organu nadzoru stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. Rada Miejska w obecności 13 radnych, 
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/5/2011 w sprawie uchwalenia rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami  mogącymi realizować 
zadania poŜytku publicznego na 2011 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IV/5/2011 w sprawie  uchwalenia rocznego programu współpracy z organizac jami 
pozarządowymi i innymi podmiotami  mog ącymi realizowa ć zadania po Ŝytku 
publicznego na 2011 rok została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 13  
do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 13  
 

 Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej 
został pozytywnie zaopiniowany i skierowany pod obrady sesji przez Przewodniczących 
poszczególnych Komisji Stałych oraz Przewodniczących Klubów Radnych na Konwencie, 
który odbył się w dniu 13 stycznia 2011 roku, po czym przedstawił niniejszy plan. 
 
Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  w planie pracy zostały jednak umieszczone dodatkowo  
konkretne daty i godziny spotkań Komisji. Biorąc pod uwagę zbieŜność dat posiedzenia 
Komisji z datami Sesji Rady Miejskiej, Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zgłosił 
zastrzeŜenie dotyczące tej kwestii, poniewaŜ połączenie obowiązków związanych z 
przeprowadzeniem i organizacją  dwóch spotkań w tych samych dniach jest niewykonalne, 
zarówno dla radnych jak i pracowników biurowych. Za słusznością opinii Przewodniczącego 
Rady przemawiał chociaŜby fakt, iŜ Komisja Rewizyjna przeprowadza kontrole na terenie 
całej gminy, co wiąŜe się równieŜ z jej wyjazdami oraz poświęceniem na to większej ilości 
czasu. Ponadto przeprowadzanie inspekcji w pośpiechu zdaniem Przewodniczącego budzi 
wątpliwości co do jej zasadności. Z uwagi na to, Przewodniczący Rady zaproponował, by 
projekt planu pracy został przyjęty, ale bez naniesionych poprawek, poniewaŜ nie są one aŜ 
tak istotne. Daty oraz godziny spotkań Komisji moŜna ustalić w dowolnym dogodnym dla 
wszystkich terminie. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  zapytał czy do zgłoszonej przez niego propozycji  radni 
mają jakieś uwagi bądź zastrzeŜenia. Uwag i zastrzeŜeń nie zgłoszono i przeprowadzono 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyj ęła jednogło śnie plan pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2011 rok. 
 
 
 
Do pkt. 14  
 

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe radny Łukasz Szyma ński  uzyska 
odpowiedź na zgłoszoną przez siebie interpelację w formie pisemnej, po otrzymaniu 
odpowiedzi z Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
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 Natomiast odpowiedzi na zapytanie radnego Wojciecha Półtoraka  udzielił Burmistrz 
Zbąszynka Wiesław Czyczerski, który poinformował, Ŝe Forum Samorządowe odpłatnie 
dziękowało rozsyłanym drukiem bezadresowym kaŜdemu mieszkańcowi gminy, nie patrząc 
na to czy był on za czy przeciw. Podziękowanie ze strony Przewodniczącego pojawiło się  
w stale juŜ zamieszczanym artykule: „Co kaŜdy wiedzieć powinien, gdzie pojawiają się róŜne 
waŜne informacje. Z kolei on jako Burmistrz samodzielnie nie składał bezpłatnie 
podziękowań na łamach Kwartalnika. Kończąc swoją wypowiedź Burmistrz Zbąszynka 
poinformował, Ŝe w Kwartalniku jest miejsce na róŜnego rodzaju ogłoszenia, ale 
zamieszczane są one odpłatnie. 
 
 
Do pkt.15  
 
 Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Radny Łukasz Szyma ński poinformował, Ŝe z chęci własnej i stosownie do § 77 Statutu 
Gminy jako radny odbył I spotkanie z wyborcami, które odbyło się na sali wiejskiej w 
Kosieczynie. Radny nadmienił równieŜ, Ŝe ze spotkania został sporządzony protokół, który 
przekazał na ręce Przewodniczącego Rady Jana Mazura, natomiast kopię przedłoŜył Panu 
Burmistrzowi z racji zawartych w nim pytań zgłoszonych przez mieszkańców. Radny Łukasz 
Szymański zaznaczył równieŜ, Ŝe tego typu spotkania z wyborcami będą się odbywały 
kwartalnie. 
 
Radny Ryszard Stachowiak  zgłosił zapytanie skierowane do Burmistrza Zb ąszynka  
odnośnie tego, czy oświadczenia przyjmowane przez Radę na poprzedniej sesji dotyczące 
przywrócenia połączeń kolejowych zostały juŜ rozpatrzone i czy w związku z tym pojawiła się 
juŜ jakaś odpowiedź instytucji, do których te oświadczenia zostały skierowane?  
W odpowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, Ŝe Ŝadna odpowiedź w tej kwestii 
jeszcze się nie pojawiła, aczkolwiek pojawiły się inne odpowiedzi jak choćby odpowiedź 
Dyrektora Przewozów Regionalnych na pisma wcześniejsze. Na oficjalną odpowiedź 
Marszałka Województwa Lubuskiego naleŜy więc czekać. 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  w imieniu Kierownika OKSiR zaprosił na 
zbliŜającą się wielkimi krokami Galę Sportu, która odbędzie się w Zbąszynku oraz na 
Konferencję Regionu Kozła w Siedlcu, po czym przeszedł do przyjęcia protokołu  
z poprzedniej sesji. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji Rady przez 
czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. 
Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z III zwyczajnej  sesji Rady z dnia 28.12.2010 r. głosowano- 
13  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z III 
zwyczajnej sesji z dnia 28.12.2010 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 13 
radnych.  
 

Do pkt.16  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1520 zamknął IV 
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zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                             Jan Greczycho                                 Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Skarbnik  
4. Przewodniczący Rady 

 


